
进口外球面轴承一级经销GRAE65 GRAE70 GRAE75

产品名称 进口外球面轴承一级经销GRAE65 GRAE70
GRAE75

公司名称 上海正午机电设备有限公司

价格 1.00/套

规格参数 是否提供加工定制:否
品牌:INA
型号:GRAE65

公司地址 上海市金山区张堰镇金张公路248号5号楼2054室

联系电话 15002185958 13918243836

产品详情

是否提供加工定制 否 品牌 INA
型号 GRAE65 类型 外球面球轴承
内径 1（mm） 外径 1（mm）
厚度 1（mm） 重量 1（kg）
保持架及其材料 - 使用特性 高速
用途 机床主轴 滚动体列数 单列
滚道类型 - 样品或现货 现货
轴承材质 -

上海正午机电专业代理skf nsk fag进口轴承，是上海进口轴承指定供应机构！公司库存资源丰富，品种齐
全，同时与海外多家轴承公司保持着良好的合作关系。品质好、价格优、速度快是我公司的一贯服务宗
旨！

欢迎来电洽谈！

地址：上海恒丰北路100号（林顿大厦）1606室

电话：021-66581501，66581502

传真：021-66581503

邮箱：chinafag@bearing.cn

网址：www.chinafag.cn
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ina轴承公司发展简史：

1946年 brothers wilhelm and georg schaeffler, both holders of
ph.d.兄弟威廉和格奥尔格舍弗勒，都持有博士学位 degrees, found ina in
herzogenaurach.度，发现在黑措根冰核。

1948 1948年

handcarts and other products made from wood sell well after the
war.手推车和其他产品从木材销售以及在战争结束后。

1949 1949年

a groundbreaking idea: the needle roller cage, developed by georg schaeffler, makes the needle roller bearing a reliable
component for industrial applications.一个突破性的想法：在滚针笼，开发的格奥尔格舍弗勒，使滚针轴承
组成一个可靠的工业应用。

1951 1951年



saar nadellager ohg is founded in homburg/saar as the first german
subsidiary.萨尔nadellager无限公司是成立于堡/萨尔作为第一个德国子公司。

ina has more than 200 employees.职训局有200多名员工。

1952 1952年

a breakthrough for the automotive industry: low-wear ina needle roller bearings replace plain bearings in the
transmission of the legendary vw
beetle.突破为汽车行业：低磨损冰核滚针轴承滑动轴承取代的传播中的传奇大众甲壳虫。

1954 1954年

a big hit at its first trade show: ina presents deep-drawn drawn-cup needle roller bearings at the “deutsche
industriemesse” (industrial trade show) in
hannover.一大打击在其第一次贸易展：职训局提出了深刻吸取提请杯滚针轴承在“德意志industriemesse
” （工业贸易展）在德国汉诺威。

1954 1954年

the soccer team is the first of the new schaeffler company sports
teams.在国家队的第一个新的舍弗勒公司的运动队。

1955 1955年

the first linear guide: ina’s flat cage lays the foundation for the new linear technology
division.第一直线导轨：冰核的单位笼奠定了基础的新的线性技术部门。

1955 1955年

the first needle roller bearing catalog is published as a “practical
guide.”第一针滚子轴承目录出版的“实用指南” 。

1956 1956年

the first foreign plant: rolling bearing production for the european market starts in haguenau,
france.第一个外国工厂：滚动轴承生产面向欧洲市场开始海格瑙，法国。



1958 1958年

manufacturing close to the customer: ina follows vw to brazil and opens a new plant in sao
paulo.制造接近客户：冰核如下大众巴西和打开了一个新的工厂在圣保罗。

1959 1959年

ina’s motomak plant in ingolstadt works hard on the development of hydraulic valve lash adjustment
elements.职训局的motomak英戈尔斯塔特工厂努力开发的液压阀间隙调整的内容。

1960 1960年

the core of vocational training: the first apprentice training shop in herzogenaurach can accommodate 100
metalworking apprentices.核心的职业培训：一是学徒培训店的黑措根可容纳100金工学徒。

ina’s plants and subsidiaries employ nearly 6,000 people worldwide.职训局的工厂和子公司雇用近6000人。

1963年 entering a new market, north america: ina’s company in cheraw, south carolina, is the first bridgehead in the
united
states.进入一个新的市场，北美洲：冰核的公司在奇罗，南卡罗莱纳州，是第一个桥头堡，在美国。

1965 1965年

luk lamellen und kupplungsbau gmbh is founded in bühl (with ina as one of the
investors).泉lamellen与kupplungsbau有限公司是成立于布尔（与职训局作为一个投资者） 。

1967 1967年

ina’s drawn cup roller clutches for high indexing frequencies and
temperatures.职训局的提请杯滚子离合器索引高频率和温度。

1969 1969年

an innovation for machine tools: linear recirculating roller bearings allow plain bearing guides to be replaced by roller
guides.创新机床：线性循环滚子轴承允许导游滑动轴承改为辊指南。

ina has over 10,000 employees.职训局拥有超过10,000名员工。



1971 1971年

ina is one of the first manufacturers in europe to supply volume-produced hydraulic valve lash adjustment
elements.职训局是第一个制造商在欧洲的供应量生产的液压阀间隙调整的内容。

1977 1977年

ina participates in the european machine tool trade show from the start.职训局参加欧洲机床展会从一开始。

1979 1979年

new expertise: high-precision fineblanking technology is secured after investing in hydrel ag,
switzerland.新的专长：高精度fineblanking技术投资担保后，在hydrel公司，瑞士。

1981 1981年

12,000 employees work for the ina group worldwide. 12000员工的冰核集团全球。

wilhelm schaeffler passes away at the age of 73.德国舍弗勒去世，享年73岁。

1984 1984年

investment in helmut elges gmbh in steinhagen.投资赫尔穆特elges有限公司在steinhagen 。 maintenance-free
spherical plain bearings and rod ends are added to the product
range.免维护球面滑动轴承和杆端被添加到相应的产品系列。

1986 1986年

automatic belt tensioning systems: belt tensioners in passenger cars last longer and become much
quieter.自动皮带张紧系统：安全带收紧在乘用车持续更长的一段时间，并变得更安静。

approximately 14,000 employees by the mid-80s.约14,000名员工由80年代中期。

1987 1987年



ina receives chrysler motors’ “q excellence award“ for meeting this customer’s high requirements for quality
and delivery reliability.职训局收到克莱斯勒汽车公司的“问卓越奖”
，以满足客户的高要求，质量和交货的可靠性。

1988 1988年

ready-to-install ball type and roller type profiled rail units with high load capacity for machine
tools.准备安装的球型和异型滚筒式的铁路单位，高负荷能力的机床。

1990 1990年

“think tank”. “智囊团” 。 r&d center in herzogenaurach opens up new possibilities for product and application
development. r ＆ d中心在黑措根开辟了新的可能性，产品和应用的发展。

1990 1990年

hydraulic variable cam timers made by ina allow continuous valve adjustment for the first
time.液压可变凸轮计时器所作的冰核阀允许连续调整首次。 fuel consumption and emissions are
reduced.燃油消耗和排放量的减少。

ina has approximately more than 20,000 employees worldwide.职训局大约有超过20000名员工。

1991 1991年

“ina quality. “冰核的质量。 made in slovakia.” this is the motto for the start of production in skalica, ina’s first
plant in eastern europe.提出在斯洛伐克。 “这是座右铭开始生产skalica ，职训局的第一家工厂在东欧。

1992 1992年

ina’s new plant in ansan (korea) – a milestone in entering asia, a region experiencing fast
growth.职训局的新工厂在安山（韩国） -中的一个里程碑进入亚洲，该地区经历快速增长。

1993 1993年

strong and fast: lsl cylindrical roller bearings with machined disk cage.强和快速：
lsl圆柱滚子轴承与机械硬盘笼。



ina’s corrotect&reg; anti-corrosive plating is patented.职训局的corrotect &reg;防腐蚀电镀专利。

1993 1993年

patent granted for new series: dklfa bearings for ball screw supports for electromechanical drives with locating-locating
bearing supports.授予专利的新系列： dklfa轴承滚珠丝杆支持机电驱动器，定位，定位轴承支持。

1994 1994年

an “economic miracle”: kuve four-row ball type profiled rail unit with large number of variants and accessories
conquers the market.一个“经济奇迹” ： kuve四列球型异型轨单位，大量的变异及配件征服市场。

1995 1995年

ina’s executive management declares environmental protection one of the company’s
goals.职训局的高级管理层宣布环境保护是该公司的目标。

1995 1995年

ina bearings china co. ltd. is founded in taicang (engine components and needle roller bearings for the chinese
market).职训局中国轴承有限公司是成立于太仓（发动机部件和滚针轴承的中国市场） 。

1996 1996年

georg schaeffler passes away at the age of 79.格奥尔格舍弗勒去世时79岁。 maria-elisabeth schaeffler and her son
georg fw schaeffler continue his life’s
work.玛丽亚伊丽莎白舍弗勒和她的儿子乔治防火墙舍弗勒继续他的生命的工作。

1996 1996年

wpb in momo (italy) – joint venture on the development and production of water pump bearings (fully owned by
ina in 1999). wpb在莫莫（意大利） -合资开发和生产的水泵轴承（全资拥有，由职训局于1 999年） 。

1996 1996年

ina is the company with the largest number of apprentices in northern
bavaria.职训局是该公司与人数最多的学徒在北巴伐利亚州。 a new apprentice training center for 300



apprentices opens.一种新的学徒培训中心300个学徒打开。

1997 1997年

bearinx&reg; is developed – allowing exact bearing calculations down to individual rolling bearing contacts for the
first time. bearinx &reg;是发达国家-允许同时计算精确到个别接触滚动轴承的首次。

all of ina’s plants worldwide are certified toqs-9000and vda
6.1.所有的冰核活性的植物世界各地经过认证，质量得分- 9000和德国汽车工业协会6.1 。

1998 1998年

rotary table bearings with yrtm integrated measuring system – one of the first mechatronics
products.转盘轴承yrtm综合测量系统-第一个机电一体化产品。

1998 1998年

dr. jürgen m. gei&szlig;inger is appointed president and ceo of
ina.博士于尔根先生gei&szlig;inger任命总裁和首席执行官的冰核。

1999 1999年

ina takes over luk gmbh and expands its expertise as a system supplier to the automotive
industry.职训局接管泉有限公司，并扩大其专业知识作为一个系统供应商，汽车行业。

2000 2000年

increased performance – reduced consumption: use of variable cam timers in vane type design and switching tappets
for cam profile switching in porsche’s variocam model.提高性能-
减少消费：使用可变凸轮计时器在叶片型设计和开关t appets的开关凸轮轮廓在保时捷的v ariocam模式。

2000 2000年

majority interest in rege motorenteile gmbh & co. kg (precision machining and assembly of cylinder
heads).多数雷杰motorenteile有限公司co. kg （精密加工和装配缸盖） 。

2000 2000年



compact xv/xsu crossed roller bearings predrilled for flange mounting eliminate time-consuming machining of the
mounting structure.契约第xv / xsu跨越滚子轴承predrilled安装法兰消除费时的加工安装结构。

2000 2000年

a pioneering role in environmental protection: all of ina’s plants worldwide are certified to iso 14001 and validated to
emas.先锋作用在环境保护方面：所有的冰核活性的植物世界各地经过认证， iso 14001和验证，以遵行。
ina receives the ford environmental protection award.冰核获得福特环保奖。

the ina-group has approx.职训组已约。 25,000 employees worldwide.全球25,000名员工。

2001 2001年

start of e-business.开始电子商务的发展。 ina co-founds the supplyon, endorsia and ptplace electronic
marketplaces.职训局共同创建的supplyon ， endorsia和ptplace电子市场。

2001 2001年

maria-elisabeth schaeffler receives the cross of the order of merit of the federal republic of
germany.玛丽亚伊丽莎白舍弗勒获得十字勋章，德意志联邦共和国。

2002 2002年

acquisition of fag kugelfischer georg sch&auml;fer ag, schweinfurt.收购fag
kugelfischer格奥尔格舍费尔公司，施韦因富特。 ina and fag become the world’s second largest rolling bearing
manufacturer. ina和fag成为世界第二大轴承制造商。

2002 2002年

“2001 company of the year“: general motors presents its most prestigious supplier award to ina. “
2001年公司的2006年” ：通用汽车公司将其最负盛名的供应商奖项，冰核。

2002 2002年

the new r&d center of expertise doubles development capacity in herzogenaurach.新的r ＆
d中心的专业知识双打开发能力黑措根。



2003 2003年

ina, fag and luk form the “schaeffler group.”职训局， fag和鹿形式的“舍弗勒集团。 ”

2003 2003年

ina’s and fag’s industrial divisions decide to work together.职训局和fag的工业部门决定携手合作。 first joint
trade show appearance of the schaeffler group at hannover messe
industrie.第一联合贸易展外观舍弗勒集团在汉诺威工业。

2003 2003年

start of x-life: shared mark of quality for premium products and services supplied by ina and
fag.开始的x生活：共同庆祝的质量优质的产品和服务提供的ina和fag 。

2003 2003年

metal forming: ina develops new manufacturing method for synchronizer sleeves (used in ford
transmissions).金属成型：冰核开发新的制造方法，同步套（用于福特汽车变速器） 。

2003 2003年

the schaeffler group opens a new automotive research center in troy (united
states).在舍弗勒集团打开了一个新的汽车研究中心在特洛伊（美国） 。

2004 2004年

direct drive technology supplied by ina’s subsidiary company idam (ina drives & mechantronics), which was created
by the consolidation of lat suhl ag and pr&auml;tec pr&auml;zisionstechnik
gmbh.直接驱动技术所提供的职训局的附属公司idam （冰核驱动器和mechantronics ）
，这是所造成的土地增值税固结苏尔公司和pr&auml;tec pr&auml;zisionstechnik有限公司。

2004 2004年

maria-elisabeth schaeffler is honored with the “entrepreneur of the year” award for her exceptional work as the
owner of germany’s largest industrial family-owned
company.玛丽亚伊丽莎白舍弗勒荣幸是与“企业家年度奖”
，她出色工作的所有者德国最大的工业家族拥有的公司。



2004 2004年

“innovation day” – opening of a new test center in korea and expansion of manufacturing facilities. “创新日”
-开幕式的一个新的测试中心在韩国和扩大生产设施。

2004 2004年

excellent logistics and quality performance: ina receives the “2003 supplier of the year” award from siemens medical
technology.优秀的物流和质量性能：冰核获得“ 2003年度供应商奖”西门子医疗技术。

2004 2004年

start of volume production of the world’s smallest drawn cup needle roller bearing (2 mm shaft diameter) for a
motor application in electronics manufacturing.开始批量生产世界上最小的制定杯滚针轴承（
2毫米轴径）的电机中的应用电子产品制造。

the ina-group employs more than 31,000 people worldwide.职训局集团员工超过31000人。

2005 2005年

the new plant in brasov (romania) produces linear products and components for industrial and automotive
applications.新厂在布拉索夫（罗马尼亚）生产线的产品和部件的工业和汽车应用。

2006 2006年

the german fag kugelfischer ag & co. ohg and the ina-schaeffler kg are integrated in the schaeffler
group.德国fag公司kugelfischer公司无限公司和冰核，舍弗勒合被纳入德国舍弗勒集团。

2006 2006年

maria-elisabeth schaeffler is made an honorary citizen of herzogenaurach for her exceptional services to the city and
the region.玛丽亚伊丽莎白舍弗勒是一个荣誉市民的黑措根她的特殊服务的城市和地区。

2006 2006年

the first joint main catalog of the ina and fag brands is published.第一次联合的主要目录ina和fag品牌的出版。 the



1,500-page compendium comprises approximately 40,000 standard products. 1500页大约有40000标准的产品。

2006 2006年

more than 100 customers from all over europe visit the 2006 innovation days of schaeffler group industrial in
schweinfurt.客户超过100家来自欧洲各地的访问2006年创新天的舍弗勒集团在施韦因富特产业。

2006 2006年

the schaeffler group establishes a “schaeffler endowed chair for automotive engineering” at tongji university in
shanghai.在舍弗勒集团确立了“舍弗勒主席赋予汽车工程”在同济大学在上海举行。

2007 2007年

joint action by ina, fag and skf in the fight against product piracy at fag in schweinfurt.联合行动的冰核，
fag和skf在打击盗版产品在fag在施韦因富特。 around 40 tons of counterfeit rolling bearings are
destroyed.约40吨假冒滚动轴承被摧毁。

2007 2007年

plant opening in pune/india植物开放在浦那/印度

2007 2007年

hannover messe industrie.汉诺威工业。 among others, federal chancellor angela merkel and federal minister for
economics michael glos visit the booth of schaeffler kg, which measures 930
m&sup2;.除其他事项外，联邦总理安格拉默克尔和联邦经济部长迈克尔格罗斯访问展位舍弗勒公斤，
930平方米的措施。

2007 2007年

the twin tandem, a four-row angular contact ball bearing, replaces conventional tapered roller bearings in wheel
bearings and contributes significantly to saving
fuel.双串联，一个四列角接触球轴承，取代传统的圆锥滚子轴承在车轮轴承，大大节省燃料。

2007 2007年



inauguration of the new r&d center in anting/china and the second plant in
taicang.成立新的研发中心在安亭/中国的第二家工厂在太仓。
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